
 

 

Bemutatkozás 

 

Adorján Adrienn vagyok, harmadéves vegyészmérnök hallgató. 2022-ben kezdtem 

tanulmányaimat a Budapesti Műszaki és Gazdaságtudományi Egyetemen. 

A hallgatói képviselettel már a gólyatábor során volt lehetőségem találkozni, ahol 

érdekképviseleti tevékenységük azonnal megfogott. A későbbiekben részt vettem a 

Gólyatanács alkalmain, ahol jobban megismerkedhettem a közélet felépítésével, különböző 

öntevékeny körökkel, és nem utolsó sorban a hallgatói képviselettel. 

Első félévben igyekeztem a közélet nyújtotta lehetőségek több részével is megismerkedni, 

minél több nyílt gyűlésen részt venni, és kipróbálni magam több szerepben. A mai napig aktív 

tagja vagyok a kar Bor- és Sajtkörének, illetve segítem a Martos Stúdió munkáját kisebb 

események fotózásával. Ekkor adtam le titkári pályázatomat is, amelyet az akkori képviselet 

támogatott. 

A képviselet titkáraként részt vettem a területeket bemutató előadásokon, és igyekeztem több 

titkári projektet is vállalni. Ekkorra a csapat, és a tevékenységük megismerése után már 

megfogalmazódott bennem, hogy szeretnék elindulni a hallgatói képviselet tisztújításán. 

2023 márciusában a kar hallgatói bizalmat szavaztak nekem, így onnantól mandátumos 

képviselőként folytattam tevékenységemet a képviseletben. A 2023-as alakuló ülésen a 

Kollégiumi Bizottság Elnökhelyettesi pozícióval és az Irodafelelősi pozícióval bízott meg a 

képviselet. Júliusban vettem át a Kollégiumi Bizottság Elnök pozíciót. 

2024-ben a kar hallgatósága ismételten bizalmat szavazott nekem a tisztújító szavazáson. A 

márciusi alakuló ülésen Kollégiumi Bizottsági Elnök pozíció mellet az elnökség felkért az 

alelnöki pozíció betöltésére is, mely megtiszteltetést szívesen fogadtam. 

Az alelnökségem alatt mélyebb belelátást nyertem a képviselet belső működésébe, erősségeibe 

és esetleges hiányosságaiba, illetve az elnökségi és vezetőségi feladatokba, azok felelősségébe. 

2024 októberében adtam le elnöki pályázatomat, és a képviselet bizalmat szavazott nekem. 

Azóta a képviselet Elnökeként és Klubfelelőseként tevékenykedek karunkon. 

Ez elmúlt időszak alatt rengeteg tapasztalattal gazdagodhattam és új szerepekben próbálhattam 

ki magam. Szeretném a jövőben is megszerzett tudásommal segíteni a képviseletet. 

  



 

 

Korábbi tevékenységeim a hallgatói képviseletben 

Miután a képviselet elfogadta titkári pályázatom, törekedtem minél több titkároknak szánt 

projektben részt venni, legyen szó a tudásátadásokról, adminisztrációról, plakát készítésről. 

Titkárként már rendszeresen látogattam a képviselet üléseit, így hamar komolyabb belelátást 

nyerhettem a képviselet feladataiba, informálódtam a kar és az egyetem történéseivel 

kapcsolatban. 

Mandátumos képviselőként pozíciómból adódóan a kollégiumi területtel foglalkoztam a 

legtöbbet. A terület elnökhelyetteseként elkészítettem a Martos Kollégium állapotfelmérő 

kérdőívét, amelyet a kollégiumban lakó hallgatók több, mint fele kitöltött. A kiértékelés 

elkészítése után akkori elnökünkkel prezentáltuk az eredményeket a BME Értékesítési és 

Szolgáltatási Igazgatóságának részére, kisebb sikereket és újításokat elérve a kollégiumban. 

A honlapunkon található kollégiumi GYIK-et is aktualizáltam és kiegészítettem, hogy a 

hallgatók megfelelően legyenek tájékoztatva a kollégiumi felvételi rendszerről, pályázás 

menetéről, illetve a kollégiumi élet rejtelemiről. 

Kollégiumi Bizottság Elnökként igyekeztem az állandó feladatokat eredményesen ellátni, mint 

a hallgatók megkereséseire folyamatos válaszadás, kollégiumi felvételi időszakok 

koordinálása, a kollégiumi férőhely, közösségi pont, illetve szobaosztás elkészítése a bizottság 

segítségével. A kollégiumi közösségi pontosztó táblát megreformáltam, ezzel a pontosztás 

idejét megfelezve. 

Az állandó feladatok ellátása mellett sikerült rendszeres megbeszéléseket beütemezni a 

mindenkori vezető kollégiumi mentorral a területen történt aktualitásokról, több alkalommal a 

megbeszélésekbe a gondnokságot is belevonva. A kollégiumi mentoroknak és fegyelmi 

felősöknek tájékoztatót tartottam feladatuk és annak elvégzésének menetével kapcsolatban, és 

közös elveket alakítottunk ki bizonyos szituációk kezelésére. 

A területen kezdeményezésemre készítettünk úgynevezett how-to útmutató dokumentumokat, 

ezzel is törekedve arra, hogy a hallgatóknak megkönnyítsük a kollégiumi felvételi jelentkezést 

és a kollégiumi életet. Ilyenek például a HowToKoli nevű dokumentumunk, vagy az akkori 

elnökhelyettesem munkájából született új kollégiumi szabályzat összefoglaló dokumentumunk. 

Törekedtem a terület folyamatos fejlesztésére, így a Külső Kollégiumi Bizottság vezetőjének 

kezdeményezésével többször felülvizsgáltuk a Kollégiumi Felvételi Szabályzatot és egyéb 

kollégiummal kapcsolatos szabályzatokat. Úgy gondolom, a szabályzatok felülvizsgálata 

egyike a kritikus feladatoknak a HÖK rendszerben, mivel mindig arra szeretnénk törekedni, 

hogy a hallgatók számára legkedvezőbb megoldás valósulhasson meg. 



 

 

Mandátumos képviselőként igyekeztem több területen is kipróbálni magam. Aktívan részt 

vettem mind a képviselet, mind a kar által rendezett rendezvények szervezésében, 

előkészületeiben, mint a Gólyatábor, Gólyatanács, Góyabál, Réffy-kupa, Kari Piknik, stb. 

2023 tisztújító szavazáson a kari hallgatóság bizalmat szavazott nekem kari szociális pályázatok 

bírálására, amely után sikeres bírálói vizsgát is tettem. Hamar rájöttem, hogy a bírálói 

tevékenység nem hozzám való, viszont sikerült belelátást nyernem a bírálók felelősségébe, 

feladataiba, illetve a bírálói vizsgát körülvevő készülés menetébe és a mögötte rejlő rengeteg 

munkába. 

A pályázat területén is volt alkalmam próbára tenni magam, legyen szó közösségi, közéleti vagy 

egyéb pályázatok bírálásáról. Részt vettem a pályázati kiírások véleményezésében, igyekeztem 

minden bekezdést kritikus szemmel végig tanulmányozni, hogy elkerülhessük az esetleges 

későbbi anomáliákat. 

Alelnökként az elnök támogatása mellett, egyik fő feladatomnak tartottam és tartom továbbra 

is a képviselőkkel való folyamatos kapcsolattartást, illetve a csapatkohézió építését. A 

megfelelő belső működés hozzájárul, hogy a képviselet egységként tudjon működni, nem külön 

képviselőnkként. Így a csapatépítő programokra külön hangsúlyt szerettem volna, és továbbra 

is szeretnék fektetni, akár a továbbképző hétvégék keretein belül, a szakmai fejlődés mellett. 

Alkalmam volt alelnök társammal a képviselőkkel személyes egyeztetéseket szervezni, ahol 

külön-külön a képviselet tagjaival egyeztethettünk a jövőbeli terveikről, és az aktualitásokról. 

Az ilyesfajta egyeztetéseket szeretném a jövőben is rendszeresen megtartani. 

Elláttam az dokumentációval kapcsolatos és adminisztratív feladatokat, legyen szó hivatalos 

levelek elkészítéséről, adatok és feladatkörök digitalizációjáról, teljesítményalapú tábla 

ellenőrzéséről, beszámolók javításáról vagy napirendek készítéséről. 

Már ezen pozíció betöltése mellett megfogalmazódott bennem, hogy szeretném a képviselet 

tudásbázisát bővíteni. E felé lépéseket is tettem, kisebb-nagyobb sikerekkel. Erre példa a 

különböző területre vonatkozó éves feladattábla elkészítése, vagy többszöri egyeztetés a 

hallgatói képviselet alumnijával az előző időszakokban működő tudástár felülettel 

kapcsolatban. 

Ezen időszak alatt lehetőségem volt nem csak az elnökségi, de a vezetőségi tevékenységekbe 

is belelátni, illetve azokban aktívan részt venni. Legyen szó az elmúlt időszakban történt 

rektorválasztásról, a folyamatos egyezetetésekről az Egyetemi Hallgatói Képviselet kari 

delegáltjaival az aktualitásokkal kapcsolatban, a közös stratégiai tervek kidolgozásáról a 

felmerülő kérdésekkel kapcsolatban, vagy a közös jövőkép megalkotásának folyamatáról a kari 

hallgatói érdekeket figyelembe véve. 



 

 

Az elmúlt időszakban, eddigi elnökségem alatt törekedtem a nyitott kommunikációra a 

képviseleten belül. Több alkalommal tartottam személyes egyeztetéseket a képviselőkkel az 

aktualitásokkal és jövőbeli terveikkel kapcsolatban. Igyekeztem ugyanezt a lehetőséget az 

utánpótlásnak is biztosítani, amelyet szívesen fogadtak. Továbbra is nagy hangsúlyt fektettem 

a képviselet szakmai fejlődésére és a csapatkohézió építésére, mint például képviseleti vitaest 

szervezése. 

Sikeresen egy jó hangulatú, kellemes munkakapcsolatot alakítottam ki több öntevékeny kör és 

külső bizottság vezetőjével, és közösen törekedtünk az arany középút megtalálására bármilyen 

felmerülő kérés vagy probléma esetén. Úgy gondolom, a kari vezetőséggel is egy remek 

kapcsolatot tudtam kialakítani, elődjeimhez hasonlóan. 

Klubfelelősként is sikerült egy nagyszerű kapcsolatot kialakítanom annak vezetőségével. Az 

elmúlt időszakban az érintett szervezetekkel több egyeztetésen vettünk részt, és megkezdtük 

egy a klubnak is megfelelő megállapodás előkészítését. Célom, hogy a jövőben ez sikeresen, 

elvárásainknak megfelelően valósulhasson meg. 

Szeretném a továbbiakban is kamatoztatni eddig megszerzett tudásom és tapasztalataimat, 

megfelelően képviselni a kari hallgatóságot a képviselet többi tagjával együtt. 

 

Jövőbeli terveim, elképzeléseim 

Képviseleti szintű tervek 

Az elmúlt időszakra jellemző fluktuáció miatt a képviselők több területen frissek és az állandó 

feladatok elvégzését megnehezíti az eddig leginkább tapasztalat útján megszerzett tudás hiánya, 

ezzel is növelve a képviselők folytonos leterheltségét. 

Fontosnak tartom, hogy fellendítsük a képviselet bizottságainak állandó működését. A hallgatói 

képviselet referenseinek leterheltségét a bizottságukra való támaszkodás lehetőségével tudjuk 

a legkönnyebben csökkenteni. Továbbá úgy gondolom, a bizottságok feladata a javaslatok 

előkészítése, amelyet a képviselet rendes ülésén prezentálnak. A bizottsági üléseken való 

részvétel nem csak a felelős döntéshozatal miatt lényeges, de több esetben ez ad platformot a 

képviselőknek az előkészített munkák elsőkörű véleményezésére. Úgy gondolom, a képviselet 

az elmúlt időszakban jó úton haladt ezen cél eléréséhez, viszont fejlődésre mindig van 

lehetőség. A bizottsági munkákban való részvétel ösztönzésében szeretnék az elnökség tagjaira 

is támaszkodni, a cél eléréséhez egy közös stratégiát kialakítani. 



 

 

Elengedhetetlennek tartom a tudásátadás intézményének felülvizsgálatát is. Szeretném elérni, 

hogy a képviseleten belüli utánpótlásnak szervezett keretek között történjen a tapasztalatok 

továbbadása a különböző területeken. Akár nem csak egy adott képviselőnek vagy bizottsági 

elnökhelyettesnek, hanem területenként, legalább minden első mandátumot nyert képviselőnek. 

A fent említett célok eléréséhez elengedhetetlen, hogy a hallgatói képviselet minden tagja 

megfelelő szabályzatismerettel rendelkezzen a területek mindegyikén. Ezt a már előző évben is 

elkezdett itthoni kis HK ZH-k íratásával szeretném elérni, ezzel is ösztönözve a képviseletet a 

különböző területek megismerésére. 

Az elmúlt időszakban az elnökséggel megtettük a fenti célok megvalósításához szükséges első 

lépéseket, viszont úgy gondolom, van még hova haladni. Úgy gondolom, a képviselet is partner 

fenti céljainkban, illetve tudásra szomjas, így bízok a fejlődés lehetőségében. 

Egyik fő célom, hogy a mindenkori képviselet számára egy minden területet átfogó tudástárat 

hozzunk létre. Szeretném, ha területenként az annak megfelelő sablonokat hoznánk létre, az 

ismétlődő, rutin feladatokról a jövőben érkező képviselők számára. Továbbá szeretném 

feléleszteni az immár feledésbe merült VBK HK Tudástár nevű weblapot, ahol előző 

képviselők generációja vezette a bizottsági elnökök, felelősök feladatköreit, különböző állandó 

feladatok how-to segédleteit. A weblap tartalma aktualizálásra szorul, de úgy gondolom odaadó 

munkával nagy segítségére lehet nem csak a jelenlegi, de a jövőbeli képviselők számára is. 

Több referens és felelős megkezdte ezen dokumentumok elkészítését, és szeretném ezt a 

jövőben is szorgalmazni. 

Szeretném visszavezetni a képviselet életébe a rendszeres projektezést. Amennyiben a fent 

említett célok megvalósulnak, a képviseletnek több ideje lesz a fejlődéshez elengedhetetlen 

folyamatos projektezéshez. Szeretném, ha ezek koordinálásában a képviselet tagjainak 

lehetősége lenne az elnökségre támaszkodni. Úgy gondolom, ezek sikerességéhez 

elengedhetetlen a kitűzött célok meghatározása, ütemterv készítése, és a képviselet tagjainak 

aktív részvétele. Az elmúlt pár hónapban több területen is elindultak különböző projektek, 

amely nem csak a képviselők szorgos munkájának, de lelkes titkárjainknak is köszönhető. 

Remélem, hogy az utánpótlásunk a későbbiekben is hasonló lelkesedéssel folytatják majd 

tevékenységüket. 

A VBK HÖK Szervezeti és Működési Szabályzatának és mellékleteinek módosítása projekt 

már az előző időszakban megkezdődött, amely projektet szeretném, ha a következő ciklus 

kezdetére meg tudnánk valósítani a képviselet segítségével. A jelenlegi SzMSz több helyen 

felülvizsgálatra és aktualizálásra szorul, továbbá a jövőben szükséges lehet felsőbb szabályzók 

lekövetése is. Bízom benne, hogy a megfelelő ütemezéssel és kitartó munkával egy megfelelő 

szabályzatot tudhatunk majd magunkénak. 



 

 

Terveim a hallgatói képviselet különböző területein 

Elnökség 

Lehetőségem volt alelnökként mind egy, illetve két alelnökös rendszerben is működni az elmúlt 

hónapokban. Meglátásom szerint az elnökség megfelelő működéséhez elengedhetetlen a két 

alelnökös rendszer kialakítása. Fontosnak tartom az alelnöki feladatok definiálását és megfelelő 

felosztását, ideértve a projektek előrehaladásának folyamatos monitorozását a különböző 

bizottságokban és területeken, az adminisztratív feladatok ellátását, a VBK HÖK SzMSz 

felülvizsgálatát és módosítását. Szeretném az alelnökök leterheltségét csökkenteni a jövőben, 

úgy, hogy ezen pozíciójuk mellett egyéb, több állandó feladattal járó pozíciót ne feltétlen 

vállaljanak. Úgy gondolom, így az elnökség teljes figyelmét a képviseltnek tudja szentelni. 

Az elnökséggel szeretném a képviselet belső működésével kapcsolatos korábban említett 

célokat megvitatni, és egy tervezetet készíteni a célok eléréséhez szükséges ütemezésről. 

Szeretnék állandó rendszerességű üléseket tartani az elnökség tagjaival, ahol nyomon követjük 

és kiértékeljük az időszakok történéseit, ezzel is elősegítve a folyamatos kommunikációt. Ez 

sikeresen meg is kezdődött, és egy eredményes, zökkenőmentes kapcsolatot és kommunikációt 

sikerült kialakítani. 

Szeretném továbbra megtartani a kari vezetéssel a már kialakított jó kapcsolatot. Úgy 

gondolom, a hallgatói képviselet megfelelő érdekképviseletéhez ez elengedhetetlen. A kar 

vezetése mindig nyitott a hallgatói véleményekre és meglátásokra, így ezért igen hálás vagyok. 

Vezetőség 

A képviselet vezetőségét az elnökség tagjai és a két kari Egyetemi Hallgatói Képviselet 

delegáltjai alkotják. Vezetőségi szinten szeretném növelni az ülések számát, a megfelelő 

információáram és stratégiaalkotás miatt. 

Úgy gondolom, az elmúlt időszakban sikerült a vezetőségnek a kari delegáltak kitartó 

munkájának is köszönhetően az Egyetemi Hallgatói Képviselettel egy dinamikus és 

eredményes kapcsolatot kialakítania, amelyet továbbra is szeretnék fenntartani, számítva egy 

kölcsönös segédkezésre felmerülő kérdésben és esetleges problémákban. 

Utánpótlás 

Az előző évek során az utánpótlás területe folyamatos újításokon esett át az utánpótlási 

bizottság tagjainak lelkesedésének köszönhetően. Szeretném ezt a tendenciát továbbra is 

megtartani, ugyanis akárcsak a közélet minden területének, a hallgatói képviseletnek is nagy 

szüksége van az utánpótlásra. 



 

 

Szeretném a képviseletet bemutató rendezvénysorozatunkat, a Gólyatanácsokat az őszi félév 

első felében megtartani, amikor az elsőféléves és az érdeklődő felsőbbéves hallgatók több 

szabadidővel rendelkeznek, így lehetőségünk nyílna a titkári pályázati időszak előrébb 

hozatalára is. Ez azt eredményezné, hogy az érdeklődő hallgatókat korábban, a pótlási időszak 

és a vizsgaidőszak előtt lehetőségünk lenne bevonni a képviselet tevékenységébe. A hallgatók 

megismerkedhetnének előbb a különböző területekkel, a futó projektekkel, és abban részt is 

tudnának vállalni, ezzel elkerülve a titkári pályázat leadása után következő számukra csendes 

időszakot. A motivált érdeklődők segítségével a képviselők leterheltsége is csökkenne, 

elősegítve a projektek nagyobb mértékű előrehaladását. 

Az idei őszi időszakban ez a módszer sikeresnek bizonyult, és sikerült csökkentenünk a titkárok 

lemorzsolódását. A területnek a továbbiakban is szeretnék hasonlóan nagy figyelmet 

tulajdonítani, és folyamatos fejlesztéseket bevezetni a fent említett gondolatok alapján. 

Tanulmányi ügyek 

Az oktatási terület az, amely a legtöbb hallgatót érinti mind közül, és ezért is precíz munkát és 

odafigyelést igényel. Az Oktatási Bizottság Elnöke jó kapcsolatot alakított ki az oktatási 

dékánhelyettes asszonnyal, amelyet szeretnék, hogy a mindenkori oktatási referens is 

folytasson. 

Az elmúlt évek során több probléma is felmerült a ZH ütemterv közzétételével kapcsolatban a 

karon. Az elmúlt időszakban a területen tevékenykedő hallgatók rengeteg idejüket fektették egy 

új, időtálló ZH ütemterv kialakításába, amely a jövőben nem csak a képviselet munkáját segíti 

az ellenőrzések során, de a hallgatóságnak is egy időben elkészült, egyetemi szabályzóknak 

megfelelő ütemtervet tudunk biztosítani. A tanulmányi adatlapok felülvizsgálata is esedékes, 

ugyanis az előzetes áttekintésük során fény derült ezek elavultságára. 

Az oktatási terület egy fő, éppen aktuális projektje a mintatantervek felülvizsgálata 

szakbizottsági ülések keretein belül. Az oktatási referensünk koordinációja alatt több 

képviselőnk is részt vesz a felülvizsgálatban, rendszeres egyeztetéseket tartva az 

aktualitásokról, mely során a képviselet és a hallgatók javaslatai is beépülésre kerülnek az alap- 

és mesterképzési mintatantervekbe. Egy fő célom, hogy egy minél jobb tantervet tudjunk 

kialakítani a jövő hallgatói számára. Az elmúlt időszakban több egyeztetést tartottunk a kari 

vezetőséggel a mintatantervekkel kapcsolatban, egyeztetve meglátásaink, véleményeink. 

Az oktatási területben végtelen projekt lehetőség rejlik, amelyeket kihasználva szeretnénk a 

hallgatók mindennapi életét megkönnyíteni. Így szeretném elérni ezen projektek fellendítését, 

akár különböző how-to dokumentumok elkészítésével, akár különböző szabályzatok 

felülvizsgálatával. 



 

 

Juttatási területek 

A szociális terület bár egy megfelelően működő terület, az időszak alatt állandóan küzd a 

pályázatokat bírálók számával. Az előző időszakban a friss képviselők számára kötelező 

jelleggel elindultak a tisztújító szavazáson kari szociális bírálónak. Szeretném, ha ez a rendszer 

továbbra is megmaradna, mivel így a képviselők megismerkedhettek a MŰEPER-rel, illetve 

több képviselő is motivációt talált a jövőbeli bíráláshoz az időszak kezdetét követően. Ezen 

felül több platformon szeretném hirdetni a szociális bírálói jelentkezés lehetőségét nem 

képviseleti tagok számára is. 

A szociális referensünk külön odafigyeléssel készítette fel ebben az időszakban is a bírálókat a 

bírálói vizsgára, de a fent említettek miatt fontosnak tartom, hogy a bírálók felkészítése is 

fejlesztésre kerüljön, így biztosítva a bírálók megbízhatóságát, pontosságát és hibamentes 

munkáját. 

A pályázat területén az elmúlt időszakokban folyamatosan felülvizsgálatra kerültek a pályázati 

kiírások, illetve a Pályázati Bizottság Elnökünk teljeskörűen elsajátította a területet. A jövőben 

szeretném szorgalmazni a terület automatizálását, ami hozzájárulna a területen tevékenykedő 

képviselők leterheltségének csökkentéséhez. Továbbá a terület állandó projektje a pályázati 

kiírások optimalizálása, biztosítva az igazságos megoszlását a kereteknek. A jövőben szeretném 

több ösztöndíj kiírásunkat is alaposan felülvizsgálni. A Közösségi ösztöndíj pályázatunkat 

sikeresen megújítottuk, lehetővé téve a félévek differenciálását. Szeretném ennek rendszerét is 

tökéletesíteni. 

Az elkövetkezendő időszakban szeretném, ha megvalósulhatna a hallgatói képviseleti ösztöndíj 

pályázat felülvizsgálata is, az elnökséggel és a pályázati területen tevékenykedő képviselők 

segítségével. 

Kollégiumi terület 

A kollégiumi terület mindig is közel állt hozzám, és úgy gondolom, biztos kezekbe tudtam 

átadni a területet, de hiszem, hogy ezen a területen is van még bőven lehetőség az újításokra. 

Szeretném, ha a Kollégiumi Felvételi Szabályzat felülvizsgálatával a kari kollégiumi közösségi 

pontosztás is felülvizsgálatra kerülne, csökkentve a manuálisan felvivendő adatok számát, ezzel 

elkerülve az esetleges hibázási lehetőségeket. A Martos Kollégiumi szobaosztó tábla is 

aktualizálásra szorul hasonló indokokból, illetve az előző félévben a KFSZ módosításainak 

lekövetése miatt is szükséges a tábla optimalizálása. 



 

 

A képviselettel tervezzük a Martos Kollégium tanulószobájának felújítását, amelyt szeretném, 

ha megvalósulna a következő ciklusban. Ezen felül célunk a kollégium közösségi tereinek 

számának növelése. 

Gazdaság 

A gazdasági területen szeretnénk a következő időszakban egy gazdasági bizottságot létrehozni, 

ezzel is segítve a leterheltség csökkentését. Ennek egy próbaverziója az elmúlt időszakban el is 

indult, gazdasági kérdésekben indított stratégiai bizottsági ülések formájában. 

E mellett szeretném, hogy a képviseletnek egy átfogóbb tudása legyen a területről, amelyet 

tudásátadó előadások formájában szeretnék elérni. A mostani gazdasági referensünk szomjazik 

a tudásra, és szeretném ezt a mentalitást átadni a többi képviselő számára is. 

Rendezvény 

Szeretném, ha rendezvények területén újra elkezdődne egy közös együttműködés a hallgatói 

képviselet az Ars Presso Csoport, mint rendezvényszervező külső bizottság között. Ez 

irányában már történtek kezdeményezések mindkét fél részéről, és egy lehetőségekkel teli útnak 

nézünk elébe. Célom, hogy a csoport a kari Ars Presso bulikon kívül aktívan részt vegyen az 

egyéb kari események szervezésében is, mint rendezvényszervező csoport. Az idő 

előrehaladásával egyre több kari rendezvény kerül szervezésre a Csoport által, és ezt a 

tendenciát szeretném megtartani. 

Továbbá szeretném, hogyha a kari rendezvényeink folytonosan felülvizsgálásra kerülnének, 

figyelve a színvonal megtartására és annak emelésére. Az előző években megvalósult a Kari 

Piknik nevű rendezvényünk újragondolása, amely nagy sikernek örvendett. Az idei évben a 

Réffy-kupa sportbajnokságunkat szervezzük meg újra két napos formában. A jövőben 

szeretném a Kari Napjainak újragondolni, alkalmazkodni a folyamatosan megújuló igényekhez. 

Mindenképpen szeretnék ezzel kapcsolatban az elmúlt Kari Napok főszervezőire is 

támaszkodni, tanulni tapasztalataikból. 

Kommunikáció és szponzoráció 

A kari arculat és a hallgatói képviselet kommunikációs platformjai a Marketing Csoport külső 

bizottság tevékenységével elkezdtek virágozni. Több kisebb projekt valósult meg a területen, 

és újítások lettek bevezetve. Szeretném továbbra is szorgalmazni a külső bizottság és a PR 

terület folyamatos fejlődését, mivel a hallgatók aktualitásokról való tájékoztatása az ő 

tevékenységükön múlik, amelyre a többi terület is támaszkodik. 



 

 

A szponzoráció területén nemrég megvalósult projektnek köszönhetően a megkereső e-mailek 

kiküldése automatizálva lett, ezzel könnyítve a PR Csoport tevékenységét. A jövőben ez hozzá 

tud járulni a különböző rendezvények színvonalának növeléséhez, amelyre nagy szükségünk 

van, különös tekintettel a jelenlegi gazdasági helyzetre. E mellett szeretném elérni, hogy a PR 

Csoport újra egy magasabb létszámmal működjön. 

Külügy 

A karunkon elindult egy angol nyelvű vegyészmérnöki képzés is, amelyen az elmúlt időszakban 

megnövekedett a magyar hallgatók száma. A többi tankörhöz hasonlóan, a mentorokkal 

együttműködve, az angol nyelvű tankörhöz is szeretnék egy hallgatói képviselőt, várhatóan a 

külügyi felelősünket hozzárendelni, így ezen hallgatóknak is biztosítva a megfelelő információs 

csatornát a hallgatói képviselet felé, akárcsak a többi tankörnek. Ehhez szükséges a tanköri 

foglalkozásokon bemutatott hallgatói képviselet által készített anyagok angol nyelvre való 

fordítása, illetve kisebb angol nyelvű segédletek elkészítése. 

E mellett szeretném, ha az Erasmus+ pályázathoz több segédletet és sablont készítenénk. A 

múltban megkezdődött ezen projekt, és szeretném feléleszteni. A kari koordinátor is partner a 

képviselettel való közös munkában, így remélem, hogy egy a hallgatók számára kifizetődő 

kapcsolatot tudunk kialakítani. 

Közélet 

Az elmúlt időszakokban a hallgatói képviseletnek sikerült fenntartania a kari közélet jó 

megítélését. Továbbra is szeretném, ha ez így maradhatna, mivel nem csak a közélet 

támaszkodik a hallgatói képviseletre, de a hallgatói képviselet is a közéletre, illetve a kari 

közösségre. 

Szeretném továbbra is megtartani a jó kapcsolatot a hallgatói csoportok vezetőivel, illetve 

szorgalmazni az együttműködést, hogy fenn tudjuk tartani a virágzó közösségi életet a karon. 

Akárcsak a képviselet, a kari közélet is küzd az utánpótlás problémájával. Úgy gondolom, a 

hallgatói képviseletnek nyitottnak kell lennie a különböző körök és csoportok kérései, illetve 

ötletei felé. Szeretném, ha közös munkával tudnánk a közéletet népszerűsíteni, ezért is 

szeretném a körcsend rendjét felülvizsgálni, a hallgatói csoportok véleményének bevonásával. 

  



 

 

Összefoglalás 

Úgy gondolom, egy megfelelő, szilárd csapattal állunk neki az elkövetkezendő időszaknak is. 

Bízom benne, hogy a fent kitűzött célokat, illetve terveket a képviselettel egy egységként lesz 

lehetőségünk megvalósítani. Mindenképpen törekednünk kell arra, hogy a hallgatóságnak 

minél jobb legyen ezen a karon. 

Szeretném megköszönni minden jelenlegi és volt képviselő társamnak az elmúlt időszakokban 

együtt eltöltött időt és az aktív, kitartó munkát. Remélem az elkövetkezendő időszakban is az 

eddigiekhez hasonló lelkesedéssel és motivációval tudjuk folytatni a közös munkát, 

együttműködést. 

Remélem sikerül pályázatommal elnyernem a képviselet bizalmát az elnöki pozíció betöltésére. 

Megválasztásom esetén ígérem, hogy minden erőmmel törekedni fogok a kari hallgatóság 

megfelelő érdekképviseletére, illetve a kari közösség előre helyezésére, felsőbb körökben is. 

 

Adorján Adrienn 

Budapest, 2025.03.23. 


